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Mesto Prešov 

z Á P I S N IC A 

zo 9. riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti Č . 3, ktoré sa konalo 
dňa 7. 12. 2015 

Pritomni : podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie Výboru mestskej časti Č . 3 otvoril a viedol Ing . Rastislav Mochnacký. V úvode 
privítal pána poslanca PhDr. Martina Lipku , PhD In. Martu Kollá ovú PhD a 
MUDr. Petra Cvengroša, zamestnanca MsÚ a príto njctrrobfaJiO..wn·iestne" čéÍstiPrešovl 

e!1rQ tgisu:
za MsÚ Prešov sa zasadnutia zúčastnili: 

Mgr. Janka Hnatová , OSMM  zapisovateľ 
00110: 2 1 -12 2015 I~~.":.~.~~hDlJ 

p,n.,y 
E,lá,,~,! 11.1 , d,II •• "sty. '.1 / 20 4:;-

Požiadavky prítomných o Bcanov 

p. Hrehorčák 

- Žiada o sprístupnenie zeleného pásu pre chodcov na križovatke ulíc Sabinovská -
Kvetná (viď . príloha Č . 1) 

VMČ Č. 3 žíada dorobenie chodníka k prechodu 

p. Zubrická, p. Stošek 

- Informovali poslancov o podani peticie za opravu Ul. Pažica v Nižnej Šebastovej 
a zároveň upozornil na katastrofá lny stav tejto komuni kácie. Opakovane žiadajú 
o opravu tejto komunikácie. (viď . Príloha Č. 2) 

VMČ Č. 3 informovala občanov, že táto komunikácia je zaradená do celkovej 
rekonštrukcie na rok 2016 a zároveň, že je to priorita VMC č.1 

obyvatelia Ul. Surdok 

- Žiadajú opätovne na svoje požiadavky prednesené v predchádzajúcich mesiacoch 
týkajúcich sa osvetlenia, osadenia dopravného zrkadla, rekonštrukcie Ul. Surdok 
a predlženia a zmeny odchodu času linky Č. 44 

- Žiadajú podanie informácie kedy prebehne reklamácia už urobenej časti komunikácie 
Ul. Surdok - už upozorňovali , že hneď po oprave komunikácia začala pukať 

- Žiadajú o iné riešen ie čisten i a priekop na Ul. Surdok. Občania informova li poslancov 
o tom , že už 2 x sa priekopy čistili ale nemalo to žiadny efekt vzh ľadom k tomu , že 
pracovníci VPČ prišli bez náradia a náležitej obuvi , ktorú im nakoniec zabezpeč i l i 
samotný obyvatelia . 
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- Žiadajú umiestniť zberný kontajner na plasty v lokalite Ul. Surdok, alebo častejší odvoz 
plastov, 

- Opätovne žiadajú zlikvidovať čiernu skládku v lokalite Ul. Surdok 

VMČ Č. 3 žiada o pravidelné čistenie priekop napr. Technickými službami mesta 
Prešov. 

p. Bodnárová 

Ďakuje za linku MHD č. 22, ale má výhrady a zároveň žiada o zmenu odchodu zo 
Šídlovca v sobotu a nedel'u o 0.32 nakoľko v meste potom nemajú žiadne prípoje 
a musia dlho čakať na ďalšie spoje. 

- Žiada o častejšiu kontrolu parkovania na Ul. Dúbravskej pretože linka Č. 12 má problém 
prejsť pomedzi zaparkované autá. 
Žiada preveriť čierne skládky v mestskom lese v okoli Ul. Orgovánová (peši prechod 
z Ul. Šidlovskej a Ul. Jahodnej. 

VMČ Č. 3 informovala o pripravovanej novej linke, ktorá bude chodiť do areálu 
nemocnice. 

p. Vejčík 

- Žiada informáciu o pripravovaných oslavách v Nižnej Šebastovej. 

- Žiada preveriť a podať informáciu, komu patrí Ul. Borovicová 

VMČ Č. 3 informovala o tom, že budú informácie vyvesené formou letákov. 


p. Kmec 

- Žiada na križovatke Ul. Dúbravská a Ul. Broskyňová pri trafostanici zabezpečiť 
osvetlenie - stačí jedno svetlo, 

- Žiada o zapracovanie požiadavky na vyčistenie rigolu Ul. Severná hore Broskyňovou 
a Ul. Dúbravská, 
Žiada o uzatvoril' zmluvu s vlastníkmi pozemkov predmetom ktorej bude - cintorín 
Dúbrava (aby neplatili nájom ...) 

VMČ č. 3 žiada o poskytnutie informácie ohl'adom cintorína a vakom štádiu 
prípravy je požadovaná zmluva. 
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Požiadavky a informácie VMČ Č. 3: 

VMČ Č. 3 žiada o presun finančných prostriedkov a to nasledovné: 

Schválené Skutočnosť Č. fa 
Ul. Jesenského  chodník 1 080+ 7000,00 8042,05 201510201 
Ul. Jesenského  chodník - dokončenie 2040,97 1906,66 
Ul. Kotrádova - chodník 4000,00 4961,69 
Ul. Kotrádova - ihrisko 3000,00 5878,46 
Ul. Javorinská  chodník 6 200+ 3000,00 2196,77 201 508136 
Ul. Kúty  komunikácia 10000,00 11110,40 
Ul. Vranovská - chodník 7000,00 7528,08 
Ul. Lesná - Ku Okruhliaku 850,00 850,00 
SPOLU 42429,11 

Ul. Mudroňová Č. 8 - chodník (presun z inv.) 500,00 495,68 201 510200 
Ul. Slánska - presun z inv. 1 297,00 1 296,67 201 511 256 
Ul. Lesná - Ku Okruhliaku - (presun z inv.) 1 000,00 998,00 
Ul. Jesenského  chodník  dokončenie 2040,97 2 039,98 201 511 255 

Stanoviská VMČ Č. 3: 

1.1 	 List odboru územného plánovania a stavebného úradu, oddelenie územného 
plánovania a urbanizmu B/16014/2015 vo veci zmeny v užívaní existujúcej stavby 
z Caffé club Nižná na Herňa Caffé club Nižná. 

2) List odboru ekonomiky a podnikania, oddelenie daní, poplatkov a podnikania 
OEaP/ODPAP z 10.2015 vo veci predloženia návrhov k VZN mesta Prešov 
o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb. 
Stanovisko VMČ Č. 3: nesúhlasí s prevádzkovým časom čl. 3.1 a nesúhlasia 
s rozdelením mesta Prešov na zóny 

V Prešove dňa 14.12. 2015 
Zapísala: 
Mgr. Janka Hnatová 

Ing. Rastislav Mochnacký, v. r. 
predseda VMC Č. 3 

Príloha: 2 x 
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Ing. Rastislav Mochnacký 

Od: Krištof Vladimír Ing.arch. <vladimiLkristof@presov.sb 
Odoslané: 7. decembra 2.015 14:35 
Komu: magdalena.artimova@presov.sk; ludovitkohani@presov.sk; 

vladimir,ligus@presov,sk; stanislav.ondirko@presov.sk;jana.palkova@presov.sk: 
darina.sykorova@presov.sk; miroslav.sirgel@presov.sk; Urbanová Tatiana PhDr. 

K6pia: Čutková Mária Ing. arch.; Cvengroš Peter, MUDr.; Kollárová Marta, Ing., PhD.; Lipka 
Martin, PhDr. PhD.; Mochnacký Rastislav, Ing. 

Predme!: Nižná Šebastová, ulica Pažica - Prosba o prerokovanie v komisii MsZ pre ÚP, D, V a 
ŽP 

Dobrý deň, 

v mene hlavnej architektky mesta si Vám dovol'ujem preposlať list, v ktorom žiadateľ žiada 
o prerokovanie zlého technického stavu miestnej komunikácie na ulici Pažica v Nižnej 
Šebastovej a stanovenie d'alšieho postupu k zlepšeniu daného stavu. 

Žiadame odbor strategického rozvoja, aby na najbližšie zasadnutie Komisie MsZ mesta 
Prešov pre územný plán, dopravu, výstavbu a životné prostredie dňa 12. Januára 2016 
predložil správu o návrhu spôsobu riešenia daného problému. 

S úctou 

Ing. arch. Vladimír Krištof 

architekt 

dočasne poverený riadením oddelenia územného plánovania a urbanizmu 

Odbor územného plánovania a stavebného úradu 

Mestský úrad Prešov 

Jarková 24 

1380 el Prešov 

Č. tel. +421 51 311313 230 

e-mail: vladimir.kristof@presov.sk 

www.presov . ~.k 


From: Čutková Mária Ing. arch. [mailto:maria,cutkova@presov.sk] 

Sent: Monday, December 07, 2015 12:59 PM 

To: Krištof Vladimír Ing.arch. 

Subject: FW: Prosba o prerokovanie v komisií 

.".'~" - .------ ,- _. - . .-

From: : 

Sent: Sunday, December 06, 20lS .:l:lL PIV, 


To: maria.cutkova@presov.sk 

SUbject: Prosba o prerokovanie v komisií 


Ing.Ján StoIek. 

V Prešove 2.12.2015 

MESTO PREŠO V 

k ruklÍm sekretIÍra Komísie pre výstavbu, dopravu a ŽP 
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Hlavná 73 

OBO 01 Prešov 

Vec: Uličná komunikácia Pažica 

Ako osoba poverená občanmi podpísanými v petícií pre styk s mestskými organmi sa abradam na Vás so žiadosťou 

o predloženie peticie havarijného stavu uličnej komunikácie do komisie. 

Táto komunikácia bola povrchové upravená pred 51 rokmi, dlhé desaťročia nebolo upravovaná , inovovaná. 

V posledných dvach desaťročiach po nej boli postupne s odstupom rokov reolizovoné rozvody najskôr plynu, neskôr 

vodovodu a napokan kanalizácie .PO uložení každej zo siete boli povrchy komunikácie postupne asfaltavané, následne 

opakujúc sa znovu cyklom výkopu, zásypu pre vodovod a po rokoch pre kanalizáciu bol osfaltový koberec v pásoch 

zlepovoný. UŽ dve desaťročia pretrváva veľmi zlý stav komunikácie- trhliny, jamy, hrbolce, preliačiny na krajniciach, 

stojaté vody sú vlastne dôsledkom zanedbanej údržby o starostlivosti. 

Na ulicu Pažica sú dopravne napojené ulice Jedlová ,Agátová a Borovicová a ulica je tiež pešou komunikačnou trasou 

aj pre občanov z ďalších ulíc Limbová, Herlianska a Slanská do vybavenosti lokálneho centra miestnej častí 

k supermarketu COOP,ku dvom reštauráciám, trom kaviarniam, trom predojniom priemyselného tovaru o ku 

zástavkám trolejbusovej trate a SAD. Je teda každodenne optimálne využívaná. Odstavné plochy nie sú. Komunikácia 

je bez chodníka aspaň z jednej strany. Prechádzajúce autá po koluílach o zľadovatených plochách sú postrachom pre 

chodcov.... 

Rekonštrukcia tejto kamunikácie sa už cez 3 volebné obdobia postupne odsúvala, naopak bol zrealizovaný celý rád 

rekonštrukcií a oprav aj na medzi blokových a okrajových komunikáCiách v meste, bo aj dokonca na tých, ktoré sú no 

pozemkoch v súkramnom vlastníctve, no ča abčanio poukazujú .... 

Trpezlivosťobčanov už prerástla únosnú mieru a preto bala podaná na Mesto petícia v danej veci. Vieme, že na budúci 

rok sú schválené hlavné objemy zdrojov podľa príslušných odvetv/. V tomto období so jednotlivé odvetvia budú 

naplňovať konkrétnymi akciami a finančnými objemami. 

Aby znovu nedoflo k odsunu tejto komunikácíe sa občania peticíe prostredníctvom mňa obracajú na Vás s prosbou 

o urýchlené prešetrenie stavu, objektivlzácíu petlcie a následne o zahrnutie tejto akcie do menovitého zoznamu 
akcii na r,Z016 a jej ukončenie lf tomto roku. 

Ctená p. architektka, prosím o prerokovanie petície ,ktorú ste obdŕžali o tejto žiadostí na Vašej komisii S prijatím 

preverovacích a odporúčacích východiSk pre organy Mesto- ďakujeme. 

So že/oním úspechov 

Ing. Ján Stašek 
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